

Dear Members,

On behalf of the 2018-2019 Executive Council, I would like to thank all members for the support to the Annual General Meeting held on 30<sup>th</sup> September. There were 114 members participating in person and 566 ballots were cast in total. We are glad to announce that a new Executive Council was formed, and the list of council members are as below.

It is such an honor to be elected so once again thank you for choosing us as your representative in the coming season. We are humbled that you would place your faith and trust in us. This is a responsibility that we do not take lightly, and we will endeavor to represent you with the utmost transparency and confidence.

I would also like to thank the previous Executive Council for their hard works in the past season and my campaign parties who worked tirelessly to help us achieve this accomplishment. We will keep hearing your voices, getting your feedbacks, and trying our very best to better serve you.

During the meeting, some members expressed their concerns about the Tin Kwong Road field which was badly damaged by typhoon few weeks ago. We have already applied an emergency funding from Home Affairs Bureau. Once we sort out the tendering processes the renovation works could then be started. Secondly, registrations for the new season will soon begin. We will announce the date for team managers meeting shortly to discuss with you the ground rules change and playing format.

Lastly, I would like to thank Mr. Alvin Yeung, the honorary advisor of the Association, to supervise a fair and competitive election and all staff for the whole election arrangements.

Thank you again for expressing your confidence in us and giving us the opportunity to serve you.

Yours faithfully,

Ng Ka Him, Patrick

各位會員你好：

多謝各位會員抽空出席 9 月 30 日舉行日之週年會員大會。當天出席人數 114 人，收到選票 566 張。經點票後，新一屆 2018-2019 執委會正式誕生。名單如下。

我好榮幸能當選下屆會長，感謝你對我們的信任和支持。每一張選票代表一份責任，我們會盡最大努力代表你們為球會工作，增加透明度、實現你們所提出的意見和想法。我們會繼續聽取你們的意見、收集回饋，尋求方法為會員的福祉服務。我亦衷心感謝上屆執委會去年所負出的努力和我競選團隊近月來疲於奔命籌組今次競選。

會議中各會員也十分關心被颱風嚴重破壞的球場以及其復修進度如何。本會早前已經向民政事務局申請緊急維修款項，待招標完成後便可馬上展開復修工程。其次，我們也會於短期內開始為新球季註冊和舉行球隊經理會議以商討新一季修訂例的球和比賽制度。

最後多謝總會義務顧問楊立仁先生監察這此競選和球會職員的選舉安排。再次多謝會員對我競選團隊的信任，給我們為大家服務的機會。

祝球技猛進

伍家謙

**2018-2019 HKSA Council members.**

<i>President:</i>	<i>Mr. Ng Ka Him, Patrick</i>
<i>Vice President:</i>	<i>Mr. Dillingham Richard Conrad</i>
<i>Vice President:</i>	<i>Mr. Yoshida Masaki</i>
<i>Vice President:</i>	<i>Ms. Wong Wai Kwan, Anna</i>
<i>Secretary General:</i>	<i>Mr. Mau Chun Hong, Ray</i>
<i>Treasurer:</i>	<i>Mr. Ng Yuet Kong, Delvin</i>
<i>Commissioner of General Affairs:</i>	<i>Mr. Kam O Man Owen</i>
<i>Commissioner of League Affairs:</i>	<i>Mr. Cheung Tsz Kin, Ken</i>
<i>Council Member:</i>	<i>Mr. Wong William</i>
<i>Council Member:</i>	<i>Mr. Wong Willem</i>
<i>Council Member:</i>	<i>Mr. Wong Hiu Kei</i>
<i>Council Member:</i>	<i>Mr. Lee Chong Fai, Cherfy</i>